
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 321 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 3. april 2006 
 

Spørgsmål 321: 
"Ministeren bedes kommentere vedlagte materiale modtaget af Lægemid-

delindustriforeningen og Industriforeningen for Generiske Lægemidler ved 

foretræde om rabatordninger på lægemidler, herunder bedes ministeren 

redegøre for sin holdning til det i materialet foreslåede forbud mod rabat-

ter." 

 

Svar: 
Jeg skal indledningsvist nævne, at jeg finder det vanskeligt at forholde mig 

til en udskrift af en række plancher, der har indgået som præsentationsma-

teriale i forbindelse med et foretræde for Folketingets Sundhedsudvalg som 

jeg ikke selv har deltaget i. 

 

Det fremgår dog, at de nævnte plancher vedrører spørgsmålet om apote-

kernes rabatter, der på ny har været genstand for debat i forbindelse med 

introduktionen af en ny type rabatordning. 

 

Jeg skal i den forbindelse henvise besvarelsen af spørgsmål nr. 263 (Alm. 

del).  
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